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Protokoll fört vid ordinarie stämma för Tådås Väg- och
Samfällighetsförening söndagen den 10 juli 2011

 

T id och plats: 15.00 – 17.00 i Klövedals församlingshem

 

Närvarande: medlemmar f rån 38 hushåll. 10 fullmakter hade lämnats in

Dagordning:

1. Mötets öppnande
2. Val av ordförande och sekreterare för stämman
3. Justering av röst längd
4. Mötets stadgeenliga ut lysande
5. Val av t vå justeringsmän, vilka också skall t jänstgöra som

valkont rollanter och röst räknare
6. Styrelsens verksamhetsberät telse och ekonomiska berät telse
7. Revisorernas berät telse. Fastställande av resultat - och balansräkning
8. Ansvarsf rihet  för styrelsen
9. Framställningar f rån styrelsen

10. Beslut  om eventuell avsät tning t ill underhålls- och förnyelsefond
11.  Styrelsens förslag t ill avgif t s-och inkomststat , samt  debiteringslängd

och

avgif t sredukt ion pga.ut fört  arbete

1.  Antal styrelsemedlemmar och suppleanter
2. Val av:

a.  en ordförande på två år

b.  en sekreterare på två år

c.  en kassör på två år

d.  t vå suppleanter på et t  år

e.  t vå revisorer på et t  år
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f .   en revisorsuppleant  på et t  år

g.   t re personer t ill valberedningen

1.  Plats där stämmoprotokoll hålls t illgängligt

15. Ersät tning t ill st yrelsemedlemmar och revisorer

16. Övriga f rågor

1.  Mötesdeltagarna hälsades välkomna och stämman öppnades av
föreningens ordförande Sigrid Sjöstedt

2. T ill ordförande för stämman valdes Hans Alter och t ill sekreterare
Margareta Rossing

3. Röst längden justerades och avprickning på medlemsmat rikel godkändes
som röst längd

4. Mötet  befanns vara stadgeenligt  ut lyst .

5. T ill justeringmän, t illika valkont rollanter och röst räknare valdes Kerst in
Svensson och Hans-Göran Hermansson

6. Mötet  godkände styrelsens verksamhetsberät telse. Den ekonomiska
berät telsen hade sänts ut  via e-mail och fanns at t  t illgå på mötet  för dem
som saknar mail-adress

Gunilla Jägemalm, som t idigare hjälpt  styrelsen med budgetarbetet  hade
tagit  sig t id och t illsammans med styrelsemedlemmar gåt t  igenom och
förklarat  de olika kostnadsställena

Gunilla redogjorde för dessa.

Bryggföreningen: Bot tensedimentprovet  visade sig bli mycket  dyrt  och
bryggföreningen if rågasät ter summan. Bo Garton ut t ryckte et t  önskemål at t
räkningar kommer direkt  t ill beställaren, så at t  de kan at testeras. Gunilla
underst rök at t  det  är endast  de medlemmar som har båtplats som berörs av
dessa kostnader.

Avlopp: Inga större reparat ioner har behövt  ut föras och det ta kostnadsställe
ligger på plussidan. Gunilla berät tade om vårt  buf fertkonto (placeringskonto)
som är knutet  t ill avloppet . Tack vare at t  Olle Karlsson lyckades hålla nere
våra kostnader vid byggandet  av reningsverket  så kunde vi lägga den
tusenlapp som togs ut  av varje hushåll i et t  särskilt  konto avset t  för större
reparat ioner. Kontot  är f lytande mellan vat ten och avloppsverk och kan
användas t ill vardera enheten utan at t  vi bryter mot  de regler som gäller för
en samfällighet .

Väg: Vi har haf t  samma avgif t  i många år. Vintern krävde också lit e ext ra



väghållning och arbeten vid t vå pumphus.

Vatten: Vi delar elkostnaderna på vat ten och avlopp, så at t  det  är samma
summa på vardera. I vat tenkontot  ingår också de administ rat iva kostnaderna.
Särskilt  kan påpekas at t  vi kopplat  på en ny brunn.

7. Revisorernas berät telse.

Ef tersom föreningens ekonomiska t ransakt ioner övertagit s av en
revisionsbyrå och den ekonomiska berät telsen blev klar st rax innan mötet ,
hade våra valda revisorer inte kunnat  göra någon revision. De hade därför
godkänt  at t  revisionen ut fördes av revisionsbyrån

Sigrid gav en kort  presentat ion av Flodéns revisionsbyrå. En revisor som heter
Mia Ryt terståhl har gjort  revisionen t illsammans med en senior revisor, med
hjälp av Gunilla.

8. Styrelsen beviljades ansvarsf rihet  för det  gångna året .

9. Framställningar f rån styrelsen. Styrelsen hade inga f ramställningar

10. Beslut  om eventuell avsät tning t ill underhålls- och förnyelsefond. Inga
förslag hade f ramkommit .

11. Jan Kilnäs, Gunilla Jägemalm och Sigrid Sjöstedt  hade arbetat  f ram årets
budget  och avgif t sförslag och denna presenterades av Gunilla. Nu kommer vi i
f ramt iden at t  få betala för vat ten och avloppsent reprenad. Avtalen med
respekt ive ent reprenör ligger på hemsidan.

Under fasta kostnader – administ rat ion – är 40.000 t illagt , ef tersom vi ligger
på minus på vat tnet . I summan för Flodéns ekonomi är inberäknat  både förra
årets bokslut  och kommande.

När det  gäller vägavgif ten så är den samma som den varit  länge. Gunilla
påminde också at t  vi får rabat t  när vi deltar i arbetst räf farna.

Bryggavgif ten har höjt s f rån 300 t ill 500 för utökat  underhåll.

Mötet  gav sit t  godkännande t ill budget förslaget .

Mötet  godkände debiteringslängderna.

12. Antalet  styrelsemedlemmar och suppleanter kommer at t  vara desamma

13. Val.

a. T ill ordförande på två år valdes Arly Jacobsen

b. T ill sekreterare på två år valdes Josef ine Lundgren

c. Ove Berndtsson valdes t ill kassör på et t  år, för at t  undvika at t  alla



styrelsemedlemmar slutar samt idigt . Mötet  föreslog at t  den nya styrelsen
adjungerar Gunilla Jägemalm för budgetarbetet  och at t  hon betalas
styrelsearvode för at t  göra det ta. Det  är vikt igt  at t  hålla en kont inuerlig
kontakt  med redovisningsbyrån.

Förslag f ramkom också at t  välja Gunilla som kassör. Anders Falck ansåg at t
det  inte var korrekt  at t  komma med nya namnförslag på mötet  och at t  man i
sådana fall inför nästa årsmöte skulle ut lysa et t  nomineringsmöte som
nominerar in t ill valberedningen.

d. T ill suppleanter på et t  år valdes Marina Falck och Thor Pet tersen

e. T ill revisorer på et t  år valdes Flodéns revisorbyrå och Sigrid Sjöstedt

f . T ill revisorsuppleant  på et t  år valdes Susanne Agerlid

g. Valberedningen ställde upp t ill omval och består också kommande år av
Anders Falck, Bengt  Hansson och Siw Engdahl.

14. Plats där stämmoprotokoll hålls t illgängligt  är anslagstavlan och hemsidan.

15. Ersät tning t ill st yrelsemedlemmar och revisorer fort far at t  vara 995 kronor.

16. Övriga f rågor. Anders Falck påpekade at t  många överskrider
hast ighetsbegränsningen och at t  vi borde införa vägbulor. En idé är at t  lägga
plasthinder, som kan tas bort  vintert id. Om vi har sommargäster skall de
informeras om hast igheten. Hast ighetsskyltarna bör också förnyas. Det ta är
brådskande och skall ske omgående. Jan Kilnäs rådde styrelsen at t  ta kontakt
med Riksförbundet för Enskild Väghållning, så at t  inte ot illåtna hinder sät tes
upp.

Bengt  Hansson har talat  med mannen som plogar på vintern. Han vill gärna at t
vi markerar med en snöpinne eller annan pinne var avstängningsvent iler,
elskåp, telefonskåp, brunnar och liknande f inns, så at t  han inte kör ner dem
med t raktorn vid snöröjning.

 

Kerst in Svensson ville at t  vi ser över om det  f inns pinnar så at t  det  räcker.

Vägen ner mot  bron skall röjas av kommunen. Det  håller på at t  växa igen och
det  är läge at t  påpeka det ta för dem.

Bengt  Hansson informerade om at t  det  hade ordnats en midsommarfest  på
midsommarängen i år och at t  uppslutningen varit  75 personer. En t radit ion f rån
förr som borde fortsät ta! Vi har numera ingen festkommit té, men mötet
välkomnade et t  bildande av en sådan och at t  de som kan tänkas vara
int resserade anmäler det ta t ill st yrelsen.

Et t  annat  sät t  at t  organisera arbetst räf farna diskuterades. Dessa kan



organiseras så at t  alla t räf fas på midsommarängen och at t  vi fördelar oss där
vi behövs. Styrelsen rådgör med områdesrepresentanterna och har
arbetsuppgif terna klara. Det  är bra at t  ta et t  helhetsgrepp på området  och
at t  vi undviker at t  bet rakta oss som boende på Övre eller Nedre

Margareta Rossing                                                      Hans Alter

mötessekreterare                                                         mötesordförande

Justeras

Kerst in Svensson                                                       Hans-Göran Hermansson
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